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ACTA PLE NUM. 11/93 
 
 
SESSIO EXTRAORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN 
PRIMERA CONVOCATORIA, EL DIA 7 D'OCTUBRE DE 1993.  
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les nou hores del dia 
set d'octubre de mil nou-cents noranta-tres, es reuneixen a la Sala de 
Sessions d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres 
integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en sessió 
extraordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del senyor Alcalde, i 
assistits per mi, la Secretària General. 
 
 

ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Joaquín Guallar Cánovas  
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramón Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela  
Sra. Adelina Cobos Caballero  
Sr.  Jordi Cuesta i Grande  
Sr.  Juan Antonio García Díaz  
Sra. Cristina Gasull i Martínez  
Sr.  Ricardo Gil Nuñez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado  
Sra. Judith Ibáñez Vives 
Sr.  Lorenzo Luna Rodríguez  
Sr.  Perfecto Madrid Olmos  
Sr.  Miquel Martí i Solé 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo  
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Sr.  Carles Navales i Turmos 
Sra. Yolanda Piedra i Mañes  
Sr.  Frederic Prieto i Caballé  
Sr.  Antoni Recort i García  
Sr.  Amador Rosas Outes 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusen la seva absència 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor  
Sr.  Josep Nogué i Felip 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'Ordre del Dia i que són els següents: 
 
 
 

MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 1.- Desestimació d'al.legacions presentades a l'aprovació inicial 
de la Modificació del Camp de l'Empedrat i aprovació provisional. 
 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Vistes les al.legacions presentades a l'aprovació inicial de la 
modificació del Pla Parcial Camp de l'Empedrat, acordada pel Ple d'aquest 
Ajuntament en sessió celebrada el dia 9 de juliol d'enguany. 
 
 Atès que les esmentades al.legacions estan basades bàsicament en 
els aspectes següents: 
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1.- KIO INVESTIMENT, S.A. 
 
a) Impossibilitat de realitzar un Pla Parcial sobre sòl urbà, per considerar que 
així ha de reputar-se tant la qualificació del projecte com la de sòl sobre el que 
recau. 
 
b) Manca d'una justa distribució de beneficis i càrregues. 
 
c) Notificació defectuosa. 
 
 
2.- CLAUDIO SANTFELIU IZNAR 
 
Necessitat de complementar la indemnització satisfeta el seu dia per l'extinció 
dels seus drets d'arrendament. 
 
 
3.- UNIO DE COMERCIANTS DE CORNELLA DE LLOBREGAT 
 
a) Manca de fonamentació racional o tècnica de la proposta. 
 
b) Manca d'estudi d'impacte econòmic en el sector comercial de la ciutat. 
 
c) Innecessarietat social i econòmica de la modificació proposada. 
 
 
4.- PORTAVEU DEL GRUP MUNICIPAL D'INICIATIVA PER CATALUNYA 
 
 
a) Abandonament dels objectius inicials del PGM, de reserva del sòl necessàri 
per a l'ampliació del barri Almeda. 
 
b) Manca de sentit de les previsions de zones verdes i equipaments recreatius 
o socials, davant la desnaturalització de la zona residencial. 
 
c) Discutible efecte impulsor del desenvolupament comercial de l'entorn pel 
projecte d'implantació del nou centre comercial. 
 
Atès que aquestes al.legacions no són susceptibles d'estimacions pels motius 
següents: 
 
AL.LEGACIONS DE KIO INVESTIMENT, S.A. 
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a) L'expedient és un expedient de modificació d'un Pla Parcial vigent i no un de 
nou, circumstàncis permesa per l'article 75.1 del Decret Legislatiu 1/1990, de 
12 de juliol, de Refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria 
urbanística, que permet modificar qualsevol dels elements del planejament, 
sempre i quan se segueixin per a això, les mateixes formalitats i els mateixos 
criteris jurídics exigits per a la seva formació. 
 
Tampoc cap al.legar la impossibilitat de portar endavant el projecte per 
tractar-se de sòl urbà, en considerar que la urbanització es troba conclosa, ja 
que tal i com assenyala l'article 115 de l'esmentadat Text Refós, únicament 
constitueixen sòl urbà aquells terrenys classificats com a tals en el Pla 
General, o aquells altres que en execució d'aquest portin a disposar dels 
mateixos elements d'urbanització, es a dir, accés rodat, abastiment d'aigua, 
evaquació d'aigües i subministrament d'energia elèctrica. 
 
Que això no és així es posa de manifest per diferents  circumstàncies: 
 
- La pròpia Memòria del Pla que se sotmet a exposició pública assenyala que la 
urbanització està executada en un 60 per 100. 
 
- L'al.legant és tan conscient que no està finalitzada la urbanització que 
s'expressa en els termes següents: "La urbanitzación se halla practicamente 
concluida".      
 
- Al no haver-se finalitzat la urbanització no s'han formalitzat les Actes de 
cessió d'obres, instal.lacions i dotacions a que fa referència l'article 177.5 del 
Text Refós català de constant referència, ni per tant s'ha disolt la Junta. 
 
En consequència ens troben davant un sòl urbanitzable  programat i no d'un 
sòl urbà. 
 
b) Pel que fa a la manca de justa distribució de beneficis i càrregues, aquesta 
al.legació tampoc pot prosperar, ja que serà el projecte de Compensació el que 
tindrà que acometre l'esmentada labor per imperatiu de la legislació vigent, 
sense que càpiga reputar-se contraria dret el Pla proposat pel fet de contenir 
més informació de la requerida per l'article 25 i concordants del Text Refós 
Català, a l'incorporar en la pàgina 24 de la Memòria i en el plànol 6 de la 
documentació tècnica, directrius per a la futura redacció del Projecte de 
Compensació, en primer lloc perquè és informació addicional a més de la 
legalment requerida, i en segon lloc perquè solament serà executiva amb 
l'aprovació del Projecte de Compensació. 
 
c) Per últim, i pel que fa a la defectuosa notificació de l'Acord d'aprovació 
inicial de la modificació del Pla, a l'haver-se-li atorgat per error la possibilitat 
d'interposar el corresponent recurs administratiu contra l'esmentat acte, 
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tampoc és adient la pretensió de l'al.legant que es realitzi nova notificació, 
acordant la prèvia nulitat de l'anterior, tota vegada que en conformitat amb el 
que disposa l'article 58.3 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim 
Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment Administratiu 
Comú, les notificacions defectuoses, tal és el cas, tenen efecte a partir de la 
data en que l'interessat realitzi actuacions que suposin el coneixement del 
contingut de l'acte objecte de notificació, com succeeis en aquest cas, en què 
amb la presentació d'al.legacions per part de Kio Investiment, S.A., la 
notificació defectuosa ha adquirit plena validesa. 
 
AL.LEGACIONS DE CLAUDIO SANTFELIU IZNAR 
 
 Pel que fa a l'única al.legació presentada pel senyor Santfeliu, es 
considera que no pot ser acceptada per que la indemnització per extinció 
d'arrendament com a consequència dels procesos urbanístics es realitza, bé de 
comú acord, com va succeir en aquest cas, bé seguint de forma reglada els 
criteris establerts per l'article 83 de la Llei d'Arrendaments Rústics al que 
remet la legislació urbanística i amb absoluta independència de l'aprofitament 
urbanístic de la finca afectada, que únicament li correspon al propietari 
d'aquesta. 
 
 
AL.LEGACIONS D'UNIO DE COMERCIANTS DE CORNELLA 
 
 En relació a les al.legacions presentades per la Unió de Comerciants 
de Cornellà, l'informe tècnic emès per la Cap del Servei d'Urbanisme, posa de 
manifest: 
 
 
 Que l'ampliació del sòl comercial és més aparent que real. En efecte 
es produeix un increment de 31.868 m2. de sostre, però s'ha de matisar que 
aquest increment es produeix respecte del sostre que el pla vigent destinava 
obligatòriament a comercial (3.132 m2.). No s'ha tingut en compte que el Pla 
vigent ja permetria, opcionalment, l'ús comercial en les zones A i C i. 
 
  Que l'elaboració prèvia d'estudis sobre la situació comercial de la 
Ciutat, conclusions que, per altra banda, bàsicament estan contingudes en la 
Memòria del Projecte sotmés a exposició pública, en particular pel que fa al 
nivell d'equipaments comercials de la Ciutat, índex d'implantació de 
supermercats, índex d'especialització del sector i diversos indicadors socio-
demogràfics, a judici tècnic, aconsellen l'opció proposada. 
 
 
AL.LEGACIONS DEL GRUP MUNICIPAL D'INICIATIVA PER CATALUNYA 
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 Per l'últim i en relació a les al.legacions plantejades pel Portaveu del 
Grup Municipal d'Iniciativa per Catalunya, l'informe tècnic fonamenta: 
 
a) Que els objectius del PGM-76 per fi s'estan complint gràcies a l'acció 
municipal dels últims anys. 
 
El que abans no era possible ara ho és: es construeix habitatges nous i es 
compren, es reparen, amplien i remodelen els existents, s'instal.len nous 
comerços i es renoven els existents. Són signes suficients que abans no 
existien. El Barri Almeda ja no és "l'ovella negra" de la ciutat. Inclús arribarà a 
ser un barri amb privilegis. 
 
b) Que la qüestió de les reserves per zones verdes i equipaments en els nous 
sectors de planejament és un tema resolt ja que tots els plans parcials 
contemplen uns estàndards de sòl públic superiors al 70%, combinats amb 
unes densitats ínfimes si es comparen amb les que soportem en el cacs 
urbans. 
 
Que no sembla prudent queixar-se d'aquests excesos de sòls públics. El barri 
Almeda, sense cap mena de dubte, gaudirà d'alguns "excesos": d'accessibilitat 
(Cinturó del Litoral i Ronda de Dalt, junt amb la Carretera d'Hospitalet, 
l'Avinguda Maresme i la Carretera del Mig), de zones verdes (Can Mercader, 
Plaça de Porta Diagonal i Rambla del Carrilet) i d'Equipaments (als del barri 
s'afegeixen els que provenen de l'Empedrat i els que provenen dels polígons 
industrials). 
 
c) Que en quant al efecte impulsor del desenvolupament comercial, si existeix 
una linia de treball, de desenvolupament urbanístic de la ciutat, molt clara. 
Aquesta política urbanística, dirigida evidentment des de l'Ajuntament, és 
executada en la seva major part per EMDUCSA i d'aquesta manera, es poden 
recuperar per a la ciutat les plusvalues que generen els procesos 
urbanitzadors. 
 
 Per tot aixó aquesta Alcaldia-Presidència, vistos els informes emés 
per la Cap de l'Area i jurídic emés per la Secretària General, proposa al Ple de 
l'Ajuntament, l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Desestimar les al.legacions presentades per "KIO 
INVESIMENT, S.A.", "CLAUDIO SANTFELIU IZNAR", "UNIO DE 
COMERCIANTS DE CORNELLA DE LLOBREGAT" i "PORTAVEU DEL GRUP 
MUNICIPAL D'INICIATIVA PER CATALUNYA", en relació amb l'acord plenari 
adoptat per aquest Ajuntament en sessió celebrada el dia 28 de juliol 
d'enguany, pel qual s'aprovà inicialment la MODIFICACIO DEL PLA PARCIAL 
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DE L'EMPEDRAT, en base als motius a que s'ha fet referència en la part 
expositiva del present acord. 
 
 Segon.- Aprovar PROVISIONALMENT la MODIFICACIO DEL PLA 
PARCIAL CAMP DE L'EMPEDRAT, i ordenar la remissió de l'expedient 
administratiu juntament amb la documentació tècnica, a la Comissió 
d'Urbanisme de Barcelona, instant la seva aprovació definitiva. 
 
 Tercer.- Notificar els antecedents acords als interessats pel seu 
coneixement i efectes." 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde per a informar de 
l'objectiu de la proposta assenyalant que s'han presentat quatre al.legacions 
durant el període d'exposició pública, dues estrictament polítiques i dues 
estrictament jurídiques les quals són explicades per la senyora Secretària. 
 
 A continuació, pren novament la paraula el senyor Alcalde, en 
relació amb les al.legacions presentades pel grup municipal d'Iniciativa per 
Catalunya i pel Representant dels Comerciants de la Ciutat, per a explicar 
l'objectiu de la modificació, que no és precisament el creixement estricte del 
sòl comercial perquè en el pla anterior tenien aquesta qualificació, ja que, es 
tractava d'una qualificació polivalent que admetia els dos usos, de la qual cosa 
es desprén clarament que la modificació que ara s'opera no és substancial. 
 
 El senyor Alcalde segueix manifestant que comparteix la 
preocupació del grup d'Iniciativa per Catalunya en relació a la possibilitat que 
el barri no pugui créixer, però, recorda les actuacions realitzades per 
incrementar el número d'habitatges de la zona entre Dolors Almeda i el carrer 
Sant Ferran, per la qual cosa no queden limitades les possibilitats d'ampliació 
d'aquest barri, ja que s'està actuant en paral.lel. 
 
  Pel que fa a l'impacte comercial, el senyor Alcalde assenyala que 
és evident que qualsevol implantació comercial a prop de la població té un 
impacte, tant dels que estan dins el municipi i els que s'inclouen en altres 
municipis limítrofs amb el de Cornellà com, succeeix amb el PRYCA i amb el 
Corte Inglés de la Diagonal. Precisament per aquest impacte és pel que la llei 
d'equipaments preveu la intervenció prèvia de la Comissió d'equipaments 
comercials de la Generalitat. En qualsevol cas, el senyor Alcalde, assenyala 
que al seu parer, l'impacte serà positiu encara que tingui conseqüències 
negatives com per altra part té la implantació de qualsevol altra indústria de la 
ciutat; aspectes positius que es van posar de manifest en el ple en el que es va 
aprovar inicialment la modificació d'aquest pla i que per tant no reitera. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu d'Iniciativa per 
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Catalunya, senyor Frederic Prieto i Caballé, per a manifestar que les raons del 
senyor Alcalde no convencen al seu Grup, en particular pel que fa a les 
possibilitats de creixement del barri Almeda, que al seu parer ja estaven 
justament plantejades en el pla inicial. En la primera modificació d'aquest que 
es va aprovar a l'any 1992 , segueix manifestant el senyor Frederic Prieto i 
Caballé, el seu Grup no es va manifestar en contra perquè considerava que 
quedava compensat amb la previsió de modificació del Pla General Metropolità 
per ampliar habitatges, però ara es planteja una modificació que pot presentar 
problemes de viabilitat, i generar problemes al barri, com per exemple, per a 
defensar la necessitat d'una escola que la Generalitat ja no té pressa per 
establir i que a la fi ni tan sols serà necessària perquè el barri haurà envellit i 
per tant amb aquesta operació urbanística prendrà la possibilitat de 
regeneració. El senyor Frederic Prieto i Caballé, manifesta que el seu Grup 
entén que es tracta d'una ocasió purament econòmica que es vol aprofitar però 
considera que si es prenen aquestes opcions per l'Ajuntament, estan 
convertint els centres urbans com Cornellà en simples barris del marasme 
metropolità. És cert, assenyala el senyor Frederic Prieto i Caballé, que la 
ubicació d'aquest Centre Comercial impactarà tant com si s'ubiqués en 
Viladecans o altres poblacions, però en qualsevol cas no comparteixen la 
proposta, pels motius següents: 
 
 a) Pel que té de desestructuració definitiva d'una ciutat com 
aquesta. 
 
 b) Perquè estem assistint a un tipus de competència salvatge 
d'aquest tipus de cadenes, que en quatre dies seran cementiris de llocs de 
treball, que a part d'haver cremat el petit comerç, pot fer caure la indústria 
que serveix a aquestes grans àrees, com està succeint en França, perquè 
degut al seu gran tamany imposen la seva llei, com per exemple, pagar als 
proveïdors a un any. 
 
 Per a aquest motiu, el senyor Frederic Prieto i Caballé, assenyala 
que el seu Grup enviarà les seves modestes raons a la Comissió 
d'Equipaments de Catalunya i a la Comissió d'Urbanisme de Barcelona i 
votarà en contra d'aquesta proposta. 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu de Convergència i Unió, 
senyora Iolanda Piedra i Mañes, la qual després de manifestar que el seu grup 
no té res a dir pel que fa a les al.legacions jurídiques, assenyalar que fins a 
cert punt comparteixen part de les manifestacions plantejades pel grup 
municipal d'Iniciativa per Catalunya. Així mateix la senyora Iolanda Piedra i 
Mañes, assenyala que el seu grup també comparteix les consideracions que 
des del punt de vista econòmic realitza l'Associació de Comerciants de 
Cornellà de Llobregat, i considera innecessari aquest nou equipament 
comercial a la Ciutat, per considerar que dues àrees comercials d'aquesta 
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naturalesa no tenen cabuda en tant poc espai territorial. La senyora Iolanda 
Piedra i Mañes, assenyala que la preocupació del seu Grup és que quan algú 
modifica el planejament és perquè té un objectiu final, i l'objectiu final 
d'aquesta modificació que es proposa no és conèixer totalment, i per tant el 
seu Grup no té les suficients dades. En l'aprovació inicial, assenyala la 
senyora Iolanda Piedra i Mañes, es va dir que no s'havia presentat cap projecte 
concret, cosa que dubten, però que si existís aquest projecte i l'haguessin 
pogut conèixer, podrien tenir més dades per a adoptar una decissió 
determinada, com per exemple, els metres que ocuparà el centre comercial, la 
destinació, etc. Aquesta proposta, sense conèixer aquest projecte, no es pot 
saber l'impacte que causarà en el comerç de la ciutat, perquè evidentment és 
molt diferent l'impacte que causa un Hipercor que el que causa un Corte 
Inglés. 
 
 Per tot això, el seu grup votarà en contra, per manca de 
coneixement, salvat que se'ls contestin tots aquests interrogants. 
 
 A continuació, pren la paraula el Portaveu del Partit Popular, senyor 
Amador Rosas Outes, per a manifestar que aquest projecte suscita un doble 
problema. Un problema al comerç i un problema al carrer en general. Pel que 
fa al comerç, el senyor Amador Rosas Outes, assenyala que el comerç de la 
ciutat està alarmat i és normal, mentre que els ciutadans estan contents, ja 
que, se'ls genera una major oferta. Per aquest motiu se'l fa difícil decidir i el 
seu grup s'abstindrà de votar aquesta proposta. 
 
 Per últim, pren novament la paraula el senyor Alcalde, per a 
assenyalar que algunes de les preocupacions manifestades pel grup municipal 
d'Iniciativa per Catalunya són compartides per l'equip de govern, el que 
succeeix és que és diferent dissenyar una ciutat partint de zero que dissenyar 
una ciutat partint de la que tenim en aquests moments, i enfortir el centre de 
Cornellà és difícil, llevat que poguessin treure el tren i altres aspectes 
problemàtics, encara que a tots els agradaria. 
 
 Aquesta ciutat, assenyala el senyor Alcalde, o no té centre o té varis 
centres, i davant la impossibilitat de crear un únic centre potent s'ha de veure 
com es reforcen els diferents centres de la ciutat, com per exemple, el de la 
Plaça Catalunya. S'està actuant en aquest sentit, i per això, es té previst un 
projecte per a actuar sobre la Rambla que permeti el creixement de vivendes, 
però això, no solament depèn de l'Ajuntament. 
 
 Per tot això, assenyala el senyor Alcalde, es tracta de fer operacions 
que vertebren i estructuren les diferents àrees de centralitat de Cornellà. Pel 
que fa a la intervenció de la senyora Iolanda Piedra, el senyor Alcalde, 
assenyala que no hi ha un projecte tècnic concret del centre comercial que es 
vol implantar, encara que sí se sap el sostre comercial previst, perquè els 
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metres figuren en la documentació tècnica de la modificació que es sotmet a 
aprovació, i se sap el que vol l'Ajuntament, que és un centre comercial amb un 
edifici arquitectònicament correcte, a on la superfície destinada a alimentació 
suposi un percentatge molt baix del total de metres. El detall de metres en 
concret no se sap, segueix manifestant el senyor Alcalde però se sap que 
deuen tractar bàsicament d'usos de venda personalitzada, amb una superfície 
d'alimentació de poc pes; ja que sense aquests condicionaments el projecte no 
serà autoritzat per l'Ajuntament, sense perjudici dels condicionaments que es 
puguin considerar necessaris en el seu moment, a la vista de l'estudi tècnic 
concret, assenyalant el senyor Alcalde que aquests paràmetres són 
innegociables. 
 
 Desprès de la qual cosa se sotmet el punt a aprovació, essent 
aprovat per majoria absoluta, amb el vot en contra dels Regidors d'Iniciativa 
per Catalunya, senyors Frederic Prieto i Caballé, senyor Miquel Martí i Solé, 
senyor Josep Nogué i Felip, senyora Adelina Cobos i Caballero i senyor Ignasi 
Riera i Gassiot, el vot en contra dels Regidors de CIU senyors, Antoni Recort i 
García , senyor Ramón Blanco i Lorenzo i senyora Iolanda Piedra i Mañes, i 
l'abstenció del Regidor del Partit Popular, senyor Amador Rosas Outes. 
 
 
 
 
 2.- Encomanar a la Mancomunitat Intermunicipal de la 
Fontsanta la prestació del servei denominat Programa Sanitari d'Atenció 
a la Dona. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Vist que aquest Ajuntament forma part de la Mancomunitat 
Intermunicipal de la Fontsanta, integrada així mateix pels Municipis 
d'Esplugues de Llobregat, Sant Joan Despí i Sant Just Desvern, els Estatuts 
de la qual van esser modificats, entre altres motius, per a ampliar les finalitats 
de la Mancomunitat, que entre altres, estan constituïdes per la possibilitat 
d'executar obres i establir i mantenier serveis propis de la seva competència 
que els municipis que en formen part acordin escomanar-li. 
 
 Atès que la modificació dels esmentats Estatuts va ser aprovada 
inicialment mitjançant acord adoptat per la seva Comissió Gestora el 30 de 
gener de 1986, i sotmesa a informació pública durant el termini d'un mes, 
mitjançant la inserció del corresponent anuncien el Butlletí Oficial de la 
Província número 53, de 3 de març de 1986, i exposició en els taulers dels 
Ajuntaments mancomunats, i que ha estat aprovada definitivament per aquest 
Ajuntament. 
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 Atès que la prestació del servei denominat Programa Sanitari 
d'Atenció a la Dona que en l'actualitat presten en els seus respectius termes 
municipals els Ajuntaments mancomunats, es veuria afavorida amb l'actuació 
conjunta dels quatre municipis. 
 
 Per tot aixó aquesta Alcaldia proposa al Ple de l'Ajuntament 
l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Encomanar a la Mancomunitat Intermunicipal de la 
Fontsanta la prestació del servei denominat Programa Sanitari d'Atenció a la 
Dona en aquest Municipi, a partir del dia 30 de setembre de 1993, en 
conformitat amb allò que disposa l'article 14.d) dels seus Estatuts reguladors." 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt donada 
per la Regidora-Delegada de Sanitat, senyora Judith Ibàñez Vives, pren la 
paraula el Portaveu d'Iniciativa per Catalunya, senyor Frederic Prieto i 
Caballé, per a preguntar si aquesta incorporació a la salut pública general 
d'aquests centres no significa la deixadesa de tota una tasca de formació 
ciutadana que aquests centres fan, contestant la senyora Judith Ibàñez, que 
no ho creu, perquè l'Ajuntament ha incorporat aquest aspecte al conveni 
subscrit amb la Generalitat, mitjançant l'establiment, per exemple, d'un 
programa per a la gent jove, contingut explica, recordant que, en realitat, ja no 
ens trobem davant d'una competència municipal, sinó autonòmica, i que el 
paper de l'Ajuntament és vetllar perquè aquests serveis es facin, si no igual, al 
menys amb determinades pautes mínimes. 
 
 Per altra banda, segueix manifestant la Regidora-Delegada de l'Area 
de Sanitat i Serveis Socials, senyora Judith Ibàñez Vives, en el conveni es 
preveu una comissió de seguiment que servirà d'instrument per a controlar 
tots aquests aspectes. 
 
 Seguidament, pren novament la paraula el Portaveu d'Iniciativa per 
Catalunya, senyor Frederic Prieto i Caballé, per a assenyalar que amb 
aquestes mesures estem fen un país avorrit, perquè tot es converteix en 
terapèutica, el que a la llarga pot crear borsa de misèria cultural. 
 
 Seguidament, pren la paraula la Portaveu de Convergència i Unió, 
senyora Iolanda Piedra i Mañes, per a preguntar qui composa la Comissió de 
Seguiment, ja que al seu parer seria bo que els criteris d'aquesta també fossin 
plurals; manifestant al respecte, la senyora Judith Ibàñez, Regidora-Delegada 
de Sanitat, que els Regidors dels Ajuntaments mancomunats, el Director del 
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sector i un coordinador, incorporant-se també els tècnics dels quatre 
Ajuntaments i el de l'ICSS. 
 
 Per últim, pren novament la paraula la Portaveu de Convergència i 
Unió, senyora Iolanda Piedra i Mañes, per a sol.licitar que se li passés per 
escrit la composició concreta de la Comissió, qüestió que és acceptada per la 
senyora Judith Ibàñez. 
 
 Després d'això, la Moció se sotmet a votació i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes per tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les deu hores, signant la present acta 
l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària General, que ho certifico. 
 
 


